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Vragen: 
 
        
 

Ondermijning 
 
In samenwerking met ketenpartners worden vervolgens effectieve, passende 
maatregelen genomen of (integrale) interventies toegepast. 
Kunt u voorbeelden noemen van deze passende maatregelen en hoe vaak is 
deze maatregel toegepast? 
 
 

           Kadernota 
 
Buurtaanpak 
Wat wordt de rol van de kwartiermaker in de wijk?  
Gaat hij samenwerken met buurthuizen, politie en Handhaving? 
 
In een aantal Goudse wijken is sprake van een cumulatie van factoren 
waardoor deze relatief kwetsbaar zijn voor criminaliteit en 
veiligheidsproblemen. In deze wijken is het van belang een integrale, 
wijkgerichte aanpak te creëren om de problematiek in de wijk te verminderen 
door enerzijds preventief in te zetten op risicofactoren en anderzijds 
repressief criminaliteit aan te pakken. 
Is er een rol hierin weggelegd voor de kwartiermaker en de stadsmarinier? 
Wie gaat dit aanpak coordineren? 
 
 

           Aanpak jeugdcriminaliteit en jeugd overlast. 
       
           Hoe gaat u de jeugdoverlast in de wijken aanpakken? 
           Toe nu toe werkt de huidige aanpak niet goed genoeg omdat bewoners  
           nog steeds last hebben van hangjongeren in de wijk. 
           Hoeveel meldingen zijn er in de afgelopen jaar geweest? 
 
 
           Gouda heeft sinds april 2021 een aandachtfunctionaris mensenhandel. Deze   
           functionaris richt zich in de aanpak vooral 1-signaleren,2-inzetten op       
           bewustwording op preventie, 3-hulp en opvang bieden aan slachtoffers, 
           4-handhaven en 5-samenwerken met o.a. ketenpartners 
            

 



            
            
 
          
           Hoeveel meldingen zijn er binnen gekomen bij deze functionaris in 2024? 
           Hoe zijn deze meldingen afgehandeld? 
 
 
           Jeugdboa’s. 
 
           Door het inzetten van jeugdboa’s wordt er meer contact gelegd met jeugd op         
          de vindplaatsen en op tijden dat zich veel jeugd op straat begeeft, ook  
          in de nacht. Zij spreken jongeren aan op hun onwenselijke gedraag en  
          bekeuren hen als het nodig is. 
          Hoeveel bekeuringen zijn er uitgeschreven door de jeugdboa’s in 2025?  
           

 
 
 
 
Antwoorden: 
 
Ondermijning 
Naar aanleiding van analyse, triage en onderzoek van ontvangen signalen 
van ondermijnende criminaliteit zijn in 2024 meerdere integrale controles of 
bedrijfs- en of pandbezoeken verricht. Dit heeft onder meer geleid tot 
bestuurlijke interventies, zoals waarschuwingen, lasten onder dwangsom of 
zelfs sluiting van panden. Ook zijn door ketenpartners, zoals Nederlandse 
Arbeidsinspectie, ODMH en Stedin strafrechtelijke, respectievelijk bestuurlijke 
maatregelen genomen (o.a. inbeslagneming van verboden goederen, 
aanhouding, waarschuwingen, bestuurlijke boetes). De exacte hoeveelheid 
bestuurlijke maatregelen opgelegd naar aanleiding van integrale controles is 
niet voorhanden, omdat toezichthoudende instanties zelfstandig bestuurlijke 
maatregelen opleggen op basis van overtredingen van eigen wet- en 
regelgeving waarvoor zij als toezichthouders handhavend optreden. Naar 
schatting hebben integrale controles over 2024 geleid tot tientallen 
interventies. 
 
Kadernota/Buurtaanpak/Wat wordt de rol van de kwartiermaker in de wijk?  
In de IVB Kadernota noch in het IVB actieplan 2025 komt de term 
kwartiermaker voor, maar als hier ‘gebiedsregisseur’ bedoeld wordt: diens 
inzet wordt beschreven in hoofdstuk 2.3 van het actieplan. De 
gebiedsregisseurs werken collegiaal samen met de stadsmarinier. Wie er 
coördineert hangt af van de problematiek. 
 
Hoe gaat u de jeugdoverlast in de wijken aanpakken? 
In het IVB actieplan 2025 onder het kopje: “De aanpak van jeugdoverlast en 
jeugdcriminaliteit” wordt beschreven welke inzet er wordt gepleegd in het 
tegengaan van jeugdoverlast.  
 
Hoeveel meldingen zijn er in de afgelopen jaar geweest? 



In 2024 zijn er 433 meldingen jeugdoverlast geweest 
 
Mensenhandel: Hoeveel meldingen zijn er binnen gekomen bij deze 
functionaris in 2024? Hoe zijn deze meldingen afgehandeld? 
In 2024 waren er 5 signalen geregistreerd die binnen zijn gekomen als 
mensenhandel. Hiervan zijn er 4 afgehandeld zonder vervolg omdat het geen 
mensenhandel was. 1 zaak wordt integraal opgepakt en loopt nog.  
 
Hoeveel bekeuringen zijn er uitgeschreven door de jeugdboa’s in 2025?  
In 2025 hebben de jeugdboa’s tot nu toe toe 1 bekeuring uitgeschreven, voor 
wildplassen. Verder zijn er diverse waarschuwingen gegeven voor alcohol 
nuttigen, Wet ID en onnodig ophouden. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


